
Zápis ze schůze 15/12/2013 

 

 

Přítomni: Aleš Trtil, Vítek Fedra, David Bzirký, Jakub Havel, Rober Kulhánek, Linda Mišková, 

Míra Oros 

Hosté: T. Brauner, J. Bečvář, J. Rieger, P. Chromec 

 

Dořešení financování z programu 5 - dotace z VSA není možné vyčerpat-budou vráceny do 

LAA, dotace normální jsme schopni dočerpat (předseda dořeší v pondělá 16. 12. 2013 s 

Broňkou) 

 

J. Rieger - jediný odpovědný jednatel za projekty knihy Přelety (překlad, dohoda o autorských 

právech), příprava jednání, bohužel nemáme stále rozpočet akce a formu realizace 

 

Akce Říp - vzhledem k tomu, že se správace Mařas stále nevyjádřil k písemné žádosti o vzniku 

startoviště na hoře Říp zaslal J. Bečvář jeho telefonní kontakt  (Aleš Trtil zavolá a zjistí další 

informace) 

 

Předsednictvo schválilo rozdělení finančních prostředků reprezentaci dle standardního klíče, 

které vypracoval P. Chromec 

 

 

 

   


